
 

 

Protokół XLI/2022 

z obrad XLI Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 29 czerwca 2022 roku, która odbyła się w Sali 

Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem o godz. 1100 

 

Skład Rady – 15  

Obecnych według listy obecności – 12  

Nieobecni: Małgorzata Lipka – Bartosik 

                   Dorota Mianowicz 

                   Jarosław Popławski 

 

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pan Marcin 

Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pani Jadwiga Gutowska –

Kierownik GOPS w Sadownem, Pani Ewa Piórkowska – Dyrektor GOK w Sadownem, Pan Janusz 

Chaber – Kierownik ZGK w Sadownem, Pani Małgorzata Zyśk. 

 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – Przywitał wszystkich zebranych, rozpoczął 

obrady XLI Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy obecności stwierdzono quorum 

 

 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Czy ktoś z Państwa wnosi zmiany do porządku obrad? 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności Wójta w okresie między Sesjami. 

4. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Sadowne za rok 2021. 

a) przedstawienie przez Wójta Raportu o stanie Gminy Sadowne za 2021 rok; 

b) debata nad raportem; 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sadowne. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sadowne za 2021 rok. 

a) odczytanie opinii RIO w Warszawie z dnia 28 kwietnia o wykonaniu budżetu Gminy  

za 2021 rok; 

b) podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego za 2021 rok; 

c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Sadowne; 

d) odczytanie opinii RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2021 rok; 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu                    

za 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia do realizacji aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Sadowne”; 

b) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Sadowne, którzy uczestniczyli             

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

c) w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/223/2022 Rady Gminy Sadowne z dnia                     

10 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadowne                   

w 2022 roku; 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-

2033; 

e) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2022 rok.  

7. Sprawy różne – zapytania i wolne wnioski oraz odpowiedzi.  

8. Przyjęcie protokołu z obrad z XXXVIII, XXXIX, XL Sesji Rady Gminy.  

9. Zamknięcie obrad.     

 

 

 



 

 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad: 

Pan Waldemar Cyran - Witam wszystkich serdecznie. Ostatnia zwykła sesja odbyła się 10.03. 2022 r. 

Pozwolicie Państwo, że przypomnę kilka rzeczy.  

Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie przyznał 

Gminie Sadowne dotacje w wysokości do 35 000 zł na realizacje zadania „Usuwanie                                    

i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sadowne w 2022 r.” w ramach                  

„Ogólnopolskiego programu finansowania usuwania wyrobów zawierających azbest”. W ramach 

otrzymanych środków zutylizujemy około 100 ton azbestu z 45 gospodarstw. Umowa z wykonawcą              

z Sokołowa podlaskiego została podpisana 10.05. 2022 r. Termin realizacji zadania do 30.09.2022 r.  

14 kwietnia wysłaliśmy do Urzędu Marszałkowskiego wniosek odnośnie „Gospodarki wodno-

ściekowej”. Zrobiliśmy inwentaryzację oczyszczalni ścieków, analizę co należało by wymienić. 

Wniosek, który złożyliśmy obejmował na kwotę 3 383 846, 19 zł. Oczyszczalnia ścieków pracuje od 

2011 roku. Zadanie zostało ulokowane na 93 pozycji po otwarciu konkursu. Na dzień dzisiejszy 

alokacja środków jest niewystarczająca na dofinansowanie zadania.  

19 kwietnia podpisaliśmy umowę z firmą M-KRIS Michał Pitek z Myślenic na zakup średniego 

samochodu ratownictwa technicznego Renault Midliner M210, rok produkcji 1998 dla OSP 

Wilczogęby. Wartość pojazdu 193 000 zł. Auto zostało przekazane w dniu 23.04. 2022 r.  

20 kwietnia sprzedaliśmy samochód pożarniczy marki STAR 266 oraz pług do odśnieżania nalężący 

do straży OSP Wilczogęby. Pojazd zakupiła OSP Rynia z gminy Dobre. Samochód sprzedano                        

za 20 000 zł, a pług za 3 000 zł. Łącznie wpłynęło do naszego budżetu 23 000 zł.  

22 kwietnia odbyły się wybory uzupełniające na sołtysa sołectwa Kołodziąż. Poprzednia Pani sołtys 

Wioletta Tytman złożyła rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa. Dziękujemy za jej pracę. Witamy 

nową Panią sołtys, Panią Monikę Kędzierską. Gratulujemy.  

Pani Monika Kędzierska złożyła ślubowanie.  

Pan Waldemar Cyran – Dziękujemy. Życzymy owocnej współpracy.  

Pan Waldemar Cyran – Gmina Sadowne otrzymała z Urzędu Marszałkowskiego dofinansowanie                    

w ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2022 – Mazowsze dla 

sołectw 2022 dla zadań: 

 - Modernizacja oświetlenia ulicznego w miejscowości Wilczogeby. Wartość zadania to 22 755 zł, w 

tym dotacja 10 000 zł, 

- Rozbudowa linii energetycznej w miejscowości Grabiny. Wartość zadania 53 997 zł, w tym dotacja 

10 000 zł, z funduszu sołeckiego 17 766,14 zł, 

- Wymiana lamp oświetleniowych w sołectwie Morzyczyn Włościański. Wartość zadania 19 065 zł,                

w tym dotacja 9 532 zł, 

- Wyposażenie kuchni świetlicy wiejskiej w Zarzetce tj. stół gastronomiczny o wartości 4354,20 zł, 

regał ze stali nierdzewnej 2 580, 54 zł. Czekamy jeszcze na rozstrzygniecie postępowania na dostawę 

lodówki dwudrzwiowej oraz wyciągu kuchennego, 

- Ocieplenie dachu świetlicy wiejskiej w sołectwie Kocielnik. Wartość zadania 16 990 zł, w tym 

dotacja 8 495 zł.  



 

 

Otrzymaliśmy również dofinansowanie na realizację zadania „Modernizacja oświetlenia ulicznego                  

na terenie gminy Sadowne”. Są to ulice Słoneczna, Drak oraz miejscowość Sadoleś i Złotki. Zadanie 

realizowane jest w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Adaptacji do Zmian Klimatu – 

Mazowsze dla klimatu 2022. W ramach zadania zaplanowano wymianę 66 lamp na nowe LEDowe. 

Wartość zadania 58 056 zł., w tym dotacja 28 964 zł.   

26 kwietnia wszczęliśmy drugie postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę 

drogi gminnej nr 420611 W Złotki-Kolonia Złotki w km 0+990 – 1+980. Zadanie zostało wybrane                    

do dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju dróg na rok 2022 w wysokości 

649 814,22 zł. Pierwsze postępowanie zostało unieważnione, ponieważ najkorzystniejsza oferta 

opiewała na kwotę 1 238 968, 43 zł, a w budżecie zaplanowaliśmy na to zadanie kwotę 820 000 zł. 

Otwarcie ofert w drugim postępowaniu nastąpiło 11 maja. Wpłynęło 5 ofert. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła Grupa Martin Sp. z o.o. z Łochowa. Wartość oferty to 1 044 999,99 zł. Umowa z Wojewodą 

Mazowieckim na dofinansowanie zadania została podpisana 17 maja a z wykonawcą 9 czerwca. 

Termin realizacji zadania do 5 miesięcy od dnia podpisania umowy.  

12 maja ogłosiliśmy postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na budowę sieci 

wodociągowej w miejscowości Sadowne. Przedmiotem zamówienia była budowa sieci wodociągowej 

wraz z przyłączami w miejscowości Sadowne tj. odnoga ul. Strażackiej na odcinku 289 m oraz                    

ul. Wiejska, ul. Łochowska i przejście w pasie drogi krajowej nr 50 w Sadownem na odcinku 1 313 m. 

Zadanie zostanie sfinalizowane w 95% w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – Program 

Inwestycji Strategicznych. Został wyłoniony wykonawca. Jest to Zakład Usług Budowlanych TEL-

BUD Sp. z o.o z Lipin Nowych. Umowa została podpisana 22 czerwca na kwotę 427 751,10 zł. 

Termin realizacji zadania to 6 miesięcy od podpisania umowy.  

Gmina Sadowne otrzymała pomoc finansową z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

zadania „MAZOWIECKIE STRAŻNICE OSP-2022”. Kwota dofinansowania to 30 000 zł. 

Szacunkowa wartość na wykonanie prac modernizacyjnych w szatni oraz w łazience strażnicy OSP 

Zieleniec wynosi 40 000 zł. Otrzymaliśmy również pomoc finansową na realizacje zadania 

„Modernizacja Sali gimnastycznej w Niepublicznej Szkole Podstawowej w Kołodziążu” w ramach 

Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla sportu 2022”. 

Zadanie obejmuje modernizację sali gimnastycznej wraz z przyległym zapleczem sali. W sali zostanie 

wykonana nowa podłoga powierzchniowo-elastyczna chroniąca przed urazami podczas zajęć oraz 

nowa instalacja elektryczna. Zostaną zamontowane drabinki gimnastyczne, bramki do gry w piłkę oraz 

tablice z koszem do koszykówki. Szacunkowa wartość zadania wynosi 239 416, 62 zł. Przyznana 

dotacja 179 500 zł. Postępowanie przetargowe zostało ogłoszone 8 czerwca. Termin składania ofert 

upłynął 23 czerwca. Niestety postepowanie nie wyłoniło wykonawcy, ponieważ wpłynęła tylko jedna 

oferta a jej wartość przekraczała kwotę środków przeznaczona na ten cel. Postepowanie zostanie 

powtórzone.  

20 maja złożony został w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego wniosek                               

o przyznanie pomocy dla operacji typu „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych w ramach 

poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich 

rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energie odnawialną i w oszczędzanie energii” 

objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. W ramach zadania planujemy 

wykonać przebudowę drogi gminnej nr 420611W Kolonia Złotki – Kołodziąż”. Kwota 

dofinansowania to 1 082 011 zł a szacunkowa wartość zadania wynosi 1 700 473, 84 zł.  

Gmina Sadowne w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład w drugiej edycji otrzymała środki 

finansowe na realizację zadań: 

- budowa drogi gminnej Sojkówek –Ocięte-przewidywana wartość inwestycji 8 000 000 zł,  



 

 

- Przebudowa drogi gminnej nr 420604W Zarzetka – droga gminna nr 420603W (Wilczogeby)                         

w miejscowości Wilczogęby. Przewidywana wartość inwestycji to 1 650 000 zł a przyznane środki 

1 567 500 zł.   Przyznane dofinansowanie stanowi 95% wartości zadań. Przewidywany okres realizacji 

obu inwestycji do 12 miesięcy.  

Gmina Sadowne otrzymała dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w ramach programu OSP – 

2022 na pralnice do ubrań specjalnych oraz suszarkę do ubrań specjalnych dla OSP Sadowne. 

Szacunkowa wartość zadania wynosi 40 000 zł, z czego wnioskowana dotacja to 20 000 zł.  

Zarząd Województwa Mazowieckiego przyznał Gminie Sadowne dotacje w wysokości 214 000 zł.,  

na zadanie określone w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych na realizację zadania 

„Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Morzyczyn Włóki”. Kosztorysowa wartość zadania 

na etapie składania wniosku o dofinansowanie wynosiła 437 096,06 zł, zaktualizowana wartość 

zadania wynosi 535 103,15 zł.  

Od wczoraj ruszyła przebudowa ul. Wiejskiej w Sadownem. Jest to droga powiatowa, realizowana 

przy dużym udziale środków własnych gminy Sadowne.  

Dziś ogłośmy przetarg przedszkola gminnego. 21 lipca otworzymy przetarg na wyłonienie 

wykonawcy tego zadania. 

Zostały przeprowadzone przetargi odnośnie sprzedaży naszych gruntów zgodnie z uchwałą gminy.                        

W dniu 4 maja nastąpiła sprzedaż działki: nr 893 o powierzchni 0,2338 ha położonej w miejscowości 

Kołodziąż za kwotę 35 200 zł. Sprzedaż działki nr 898 o powierzchni 0,1638 położonej w Kołodziążu 

za kwotę 14 150 zł., oraz sprzedaż działki nr 506/2 zabudowanej budynkiem byłej świetlicy                                       

w miejscowości Zarzetka za kwotę 39 852 brutto. Sprzedaż gruntów w miejscowości Sokółka w dniu 

7 czerwca nie odbyła się, ponieważ nikt się nie zgłosił. Najbliższe przetargi odbędą się 14 lipca                   

na sprzedaż działki zabudowanej budynkiem po byłej szkole nr 481/3 o powierzchni 0,2254 ha oraz 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 481/5 o powierzchni 0,7624 ha i działki nr 478/5                              

o powierzchni 0,1053 ha, położonych w obrębie wsi Morzyczyn Włóki cena wywoławcza 650 000 zł., 

plus VAT. Następny przetarg odbędzie się 19 lipca dla działek nr 606 o powierzchni 0,33 ha,                           

nr. 497/607 o powierzchni 0,01ha, nr 607 o powierzchni 0,55 ha, nr 499/6082 o powierzchni 0,01 ha, 

nr 608/2 o powierzchni 0,18 ha, nr 501/6092 o powierzchni 0,0033 ha, nr 609/2 o powierzchni 0,21 

ha, nr 503/61012 o powierzchni 0,0036 ha, nr 610/2 o powierzchni 0,10 ha, położonych w obrębie wsi 

Sokółka, kwota 17 588 zł. 19 lipca ponownie odbędzie się przetarg na grunty położone                                   

w miejscowości Sokółka na obniżoną kwotę do 17 588 zł.  

Dziękuje za uwagę.  

 

Pan Tomasz Szymanik – Dziękuje Panie Wójcie. Przechodzimy do punktu czwartego przedstawienie 

Raportu o stanie Gminy Sadowne za 2021 rok.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Do punktu czwartego porządku obrad: 

 

a) przedstawienie przez Wójta Raportu o stanie Gminy Sadowne za 2021 rok; 

Pan Waldemar Cyran przedstawił raport o stanie Gminy Sadowne za 2021 rok. 

 

b) debata nad raportem; 

 

Pan Piotr Olkowski – Panie Wójcie, zabrakło mi informacji o drodze w Krupińskim? 

Pan Waldemar Cyran – Jestem po spotkaniu z projektantami, myślę, że jeszcze w tym roku wyłonimy 

wykonawcę. Mamy zabezpieczone na ten cel 30 000, 00 zł. Droga ta leży w prywatnych gruntach, 

gdybyśmy byli właścicielem tego gruntu droga na pewno byłaby już zrealizowana.  

Pan Piotr Olkowski – Myślę, że wspólnie możemy znaleźć rozwiązanie żeby te środki zwiększyć.  

Pan Waldemar Cyran - Proces ZRID, jest procesem długotrwałym, ale wierzę, że jest                                  

do zrealizowania i jest to kwestia czasu. 

Pan Sławomir Rydzewski - Ta sama sytuacja jest z drogą w Orzełku? 

Pan Waldemar Cyran – Nie do końca. W 2020 roku drogi w Orzełku powstały i były realizowane. 

Ostatnio odbyło się zabranie wiejskie, gdzie były przedstawione koncepcje dla mieszkańców, bo są 

dwie drogi do zrealizowania tego zadania. Albo poszerzamy drogę do standardu o szerokości 4-5 

metra albo w gruncie, który posiadamy możemy wybudować drogę o szerokości 3,5 metra plus 

pobocze. Wasze zdania są nie jednoznaczne. Osobiście uważam, że powinniśmy to robić w tej formie, 

którą mamy teraz. 

Pani Daniela Ogonowska – Część mieszkańców zgadza się na pierwszy wariant a część nie.  

Pan Tomasz Szymanik – Ze strony Państwa jest decyzja, żeby się porozumieć. Może trzeba zrobić 

zebranie?  

Pani Daniela Ogonowska – Zebranie już było, ale niektórzy chcieli, aby też był geodeta. 

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo, zostały Państwu przedstawiane mapy szczegółowe                      

co trzeba zmienić w tej drodze, więc geodeta nicy by tu nie wniósł. 

Pan Tomasz Szymanik- Pan radny Kłusek, proszę. 

Pan Zbigniew Kłusek – Panie Wójcie, mam pytanie odnośnie Stowarzyszenia LGD Wszyscy Razem. 

Chodzi o współpracę naszej gminy ze Stowarzyszeniem. Płacimy składki a od dłuższego czasu nie 

widzę przedstawiciela na posiedzeniach sesji. Chciałbym się dowiedzieć czy coś się tam dzieje? 

Pan Waldemar Cyran – Mamy przedstawicieli w radzie, zarządzie. Są dziś przedstawiciele LGD. 

Stowarzyszenie LGD nie jest tylko dla Gminy Sadowne. Z tego, co wiem mieszkańcy składają 

wnioski, wniosek złożyło nasze Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Gminy Sadowne, przedsiębiorcy. 

Wszystkie informacje, które do nas przychodzą są umieszczane na stornach internetowych.  Ostatnio 

odbyły się na tej sali konsultacje.  

Pan Zbigniew Kłusek – Dążę do tego, że na początku z tego programu skorzystał Zieleniec.  

Pan Waldemar Cyran – Złożony został ostatnio wniosek. Niestety Rada nie oceniała go na takim 

poziomie żeby uzyskać dofinansowanie.  



 

 

Pan Tomasz Szymanik – Chciałbym się dołączyć do Pana radnego Kłuska. Mam wrażenie, że od kilku 

lat jesteśmy tam formalnie ale nie odczuwamy korzyści z tego powodu. Mam wrażenie, że ktoś ma 

dostać to dostanie, a ktoś ma nie dostać to niedostanie.  

Pani Emilia Buczyńska – Cichłabym wyjaśnić, że LGD dysponuje środkami, które kierowane są nie 

tylko do gmin. W nowej perspektywie również tak będzie, że to nie samorządy mają głównie 

korzystać ale one bezpośrednio trafiają do stowarzyszeń czy przedsiębiorców. Jesteśmy w takim 

okresie gdzie skończyły się poprzednie środki a nie ma jeszcze następnych. Po to były ostatnie 

konsultacje aby wypracować nowe strategie. Polityka Państwa w tym Mazowsza idzie w tym kierunku 

aby te środki szły do przedsiębiorców bo tam są miejsca pracy i do Stowarzyszeń, żeby rozwój 

lokalny społeczności był jeszcze większy.  

Pan Waldemar Cyran – Warto podkreślić, że dla Zieleńca środków nie pozyskała gmina Sadowne 

tylko Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju w miejscowości Zieleniec. Gdybyśmy w tym obszarze nie 

byli, gdybyśmy tych składek nie płacili, niestety beneficjenci nie mogliby skorzystać z tych 

instrumentów, dla których są wytypowane.   

Pani Emilia Buczyńska – Jeśli mogłabym się odnieś do zarzutu, kto ma dostać to dostanie. Zachęcamy 

do tego żeby indywidualnie korzystać z doradztwa. Doradztwo jest bardzo ważne, bo wtedy są 

wysokie szanse na to żeby wniosek był na tyle wysoko oceniany żeby dostać dofinansowanie. Warto 

skorzystać z pracowników biura, bo to są praktycy i oni chętnie wspierają. Jak już jestem przy głosie 

chciałabym podziękować. Mam to szczęście, że w przyszłym raporcie za 2022 rok gmina swoje środki 

skieruje na moją miejscowość. Chciałabym podziękować Państwu w imieniu mieszkańców Kolonia 

Złotki i swoim imieniu, za to, że podejmujecie trudne decyzje, decyzje finansowe, za to, że ta droga 

powstanie.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy jeszcze są pytania dotyczące raportu? Nie widzę, przechodzimy                      

do następnego punktu.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Sadowne. 

 

 

 

 

Pan Waldemar Cyran – chciałbym podziękować Państwu za tę ocenę, jest ona dla mnie bardzo ważna. 

Dziękuje za dyskusję nad Raportem. Realizacja zadań to nasza wspólna praca. 



 

 

Do punktu piątego porządku obrad: 

a) odczytanie opinii RIO w Warszawie z dnia 28 kwietnia o wykonaniu budżetu Gminy za 2021 

rok; 

Pan Tomasz Szymanik – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok.  

b) podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego za 2021 rok; 

 

  



 

 

c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Sadowne; 

Pan Tomasz Szymanik – odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej skierowany do RIO w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sadowne.  

 

d) odczytanie opinii RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2021 rok; 

Pan Tomasz Szymanik – odczytał opinię RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Sadowne za 2021 rok.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 



 

 

 



 

 

Do punktu szóstego porządku obrad: 

a) uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Sadowne”     

Pani Katarzyna Stefaniak - Uchwała dotyczy aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

sporządzonego w 2015 roku a wprowadzone zmiany stanowią aktualizację wcześniejszych zapisów. 

Plan został opracowany w celu przedstawienia koncepcji działań służących poprawie jakości 

powietrza na terenie gminy Sadowne. Jest to również dokument stanowiący podstawę do ubiegania się   

o dofinansowanie inwestycji z funduszy Unii Europejskiej. 

  



 

 

b) uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Sadowne, którzy uczestniczyli w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

Pan Waldemar Cyran – Sejm uchwalił nową ustawę, zostały wprowadzone nowe zapisy między 

innymi w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków, którzy uczestniczyli w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. Na mocy tej ustawy jesteśmy 

zobowiązani podjąć taką uchwałę do dnia 30 czerwca. Zmianą jest to, że wypłacamy ekwiwalent                    

za każdą rozpoczętą godzinę. Maksymalna stawka wynagrodzenia to 32 zł. Stawka, która do tej pory 

obowiązywała to 15 zł., za działania ratownicze i 10 zł., za ćwiczenia. Na jednym z konwentów 

Wójtów, zrobiliśmy debatę na ten temat, aby ujednolicić stawkę dla całego powiatu. Propozycja 

padała za ćwiczenia 10 zł., i stawka godzinowa za udział w akcji 20zł. Co dwa lata stawka musi być 

przez Państwa zweryfikowana.  Na mocy tej ustawy druhom i druhnom, którzy przepracowali 20 i 25 

lat w służbie OSP przysługuje dodatek emerytalny w kwocie 200 zł. Przyjęliśmy ponad 50 wniosków      

i przekazaliśmy do Państwowej Straży Pożarnej.  

Pan Tomasz Szymanik – Odnosząc się do projektu tej uchwały, co do stawek myślę, że aktualizacja 

jest potrzebna. Jedyne, co mnie zastanawia i przeraża to ilość akcji, które mamy w ostatnim czasie                 

w naszej gminie. To, co widzimy w ostatnim czasie to są celowe podpalenia łąk czy lasów. Przerażają 

mnie koszty, które generowane są niepotrzebne.  

 

 

 



 

 

 



 

 

c) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/223/2022 Rady Gminy Sadowne z dnia 10 

marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadowne w 2022 roku; 

Pan Marcin Gręda – Drodzy Państwo, zmiana dotyczy przede wszystkim zapisów adopcyjnych. 

Mamy tutaj wyszczególnione działania, jakie gmina będzie podejmowała w celu znalezienia 

nowych opiekunów dla bezdomnych zwierząt. Jest to zmiana paragrafu 10 oraz wyszczególnione 

zostały kwoty na opiekę i zakup karmy dla zwierząt wolno żyjących 1000 zł, paragraf 13.  

 

 



 

 

Pan Tomasz Szymanik – przechodzimy do uchwał budżetowych. Prosimy o kilka słów wyjaśnień 

Panią Skarbnik. 

Pani Anna Rukat – Budżet poprawiamy o kwotę 148 700,00 zł. Wynika to z dotacji, które 

wpływają do budżetu. Są to trzy dotacje. MIASY 50 000,00 zł., MASY i Mazowsze dla klimatu 

33 700, 00 zł., i 64 000,00 zł., posiłek w szkole, doposażenie stołówki szkolonej w Grabinach.                 

O te same kwoty macie Państwo poprawione wydatki. W każdym z tych zadań jest dokładka                      

w postaci wkładu własnego.  Zabrane są pieniądze z administracji publicznych jest to kwota 

31 700,00 zł., i jest ta poprawka naniesiona. Jeśli chodzi o inwestycje to macie Państwo 

poprawiony załącznik w dziale 900. Jest rozbite zadanie modernizacja oświetlenia ulicznego                    

na dwa zadania: zadania „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Sadowne, 

Sadowne, ulice Słoneczna, Drak oraz Sadoleś i Złotki i rozbudowa linii energetycznej                               

w miejscowości Grabiny. Zmiana jest w funduszu sołeckim. Zmiana dotyczy dwóch sołectw 

Orzełek i Szynkarzyzna. Jest to zmiana nazwy zadania. O te same kwoty został poprawiony WPF. 

WPF dostali Państwo w formie elektronicznej.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

d) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-

2033; 

 

 

 



 

 

e) uchwała w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Sadowne na 2022 rok; 

 

  



 

 

Do punktu siódmego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Przechodzimy do punktu siódmego. Zapytania i wolne wnioski. Otwieram 

dyskusję.  

Pan Janusz Kibart – Z drogi powiatowej do krzyża, był zrobiony wałek oporowy i jest to porozpadane, 

nie można wykosić poboczy. Druga sprawa, do kogo należy rów, który został wykonany przy tej 

drodze. Rów jest bardzo głęboki, jest ten wałeczek, który przeszkadza, nie wiadomo jak to wykosić. 

Jeszcze jeden temat odnośnie dróg powiatowych, zostały wycięte krzaki na drodze powiatowej                     

w kierunku od Płatkownicy do Morzyczyna i to zostawiono rolnikowi na łące.  

Pan Marcin Gręda – Zarówno droga, jaki i pobocza należą do powiatu. Możemy się zwrócić                         

do Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą o wykoszenie tych rowów. 

Pan Janusz Kibart – Od powstania drogi ten rów nie był koszony. Kto to ma kosić? Czy właściciel 

posesji czy powiat przyjedzie. Największa prośba o usunięcie betonowych zapór. Część połamanych, 

gruz wywalony, nie można kosić.  

Pan Tomasz Szymanik – Przychylam się do opinii Pana radnego odnośnie zakrzaczeń. Praca została 

wykonana, ale nieskończona. Krzaki zostały ścięte i zostawione. W większości leżą na prywatnych 

działkach i jest problem, jak to uporządkować. Może Pani radna powiatowa by apelowała.  

Pani Małgorzata Zyśk – Nie ma problemu. Mogę zadzwonić nawet dzisiaj lub złożyć interpelację. 

 Pan Tomasz Szymanik – Na odcinku od drogi krajowej nr 50 w stronę Morzyczyna zostało                             

to zrobione bardzo profesjonalnie o tyle na dalszym odcinku zabrakło wykończenia. 

Pan Waldemar Cyran – Jeśli się mogę włączyć do dyskusji, też mam apel aby powiat wycinał gałęzie 

trochę wyżej, bo gałęzie tną plandeki od samochodów dostawczych.  

Pani Małgorzata Zyśk – Od Płatkownicy do szkoły?  

Pan Tomasz Szymanik – Tak, do Morzyczyna. 

Pan Ryszard Decyk – Zgłaszałem to w styczniu na sesji. Był Pan dyrektor i zapisał. Pytanie, dlaczego 

to się zatrzymało?  

Pan Janusz Kibart - Mieszkaniec z terenu Płatkownicy zwrócił się do mnie, ma działkę a nie ma 

dojazdu do działki, bo jest głęboki rów. Jest to Frąckiewicz Zenon, który zgłaszał do mnie ten 

problem.  

Pan Tomasz Szymanik – Drodzy Państwo, nie wiem czy Państwo pamiętacie tą sytuację. W związku         

z budową tej drogi mieliśmy wiele dylematów odnośnie tych przejazdów. Pamiętam, że kilka tych 

przejazdów zostało doprojektowanych. Ci, właściciele, którzy o to zadbali to zostało to 

doprojektowane.  

Pan Waldemar Cyran – Szanowni Państwo nie przesadzajmy, żeby każda działka miała dojazd za kila 

tysięcy złotych. 

Pan Tomasz Szymanik – Panie Wójcie, ja się nie zgodzę. Można robić łączone zjazdy i wtedy koszt 

jest mniejszy. Każda działka powinna mieć dojazd z drogi publicznej.  

  Pan Marek Gajewski – W imieniu druhów, jaki i swoim, chciałbym podziękować Panu Wójtowi, 

Panu Zastępcy, Pani Skarbnik, Radnym za przeprowadzenie przetargu sprzedaży starego samochodu  

a przede wszystkim zakupu nowego samochodu. 



 

 

Pan Jacenty Biernat – Chciałbym podziękować, za zakup wozu dla naszej jednostki. Zapewniam,                  

że będziemy dbali o niego, będzie nam służył na lata. Panu Markowi chciałbym podziękować, bo to 

on pilotował ta sprawę, jako nasz radny.  

Pani Irena Dębkowska – Panie Wójcie chciałabym spytać, co się dzieje w sprawie zmiany organizacji 

ruchu na ulicy Strażackiej? Jest susza, Bojewka jest zarośnięta. Chciałbym prosić o wykoszenie 

Bojewki.  

Pan Waldemar Cyran – Pani Ireno, temat trochę został odsunięty na boczny tor, ale pamiętam o tym.  

Robimy to, co jest pilniejsze, te projekty, na które możemy dostać dofinansowanie. Co do mostku                 

na Bojewce. Półprodukt na mostek jest zakupiony. Jest tam niezbędna przebudowa linii średniego 

napięcia i to projektujemy zgodnie z uzgodnieniami z PGE. Jest firma, która nam to projektuje. 

Przebudowa będzie na nasz koszt.  

Pani Bożena Rodź – Chodzi o problem z dojazdami dla mieszkańców nie tylko Kołodziąża ale                        

i Orzełka i Sokółki. Chodzi o prawdopodobne zamkniecie linii niektórych kursów firmy Darbus. 

Prosimy o pomoc merytoryczną.  

Pan Waldemar Cyran – Jest to linia prywatna, za transport publiczny odpowiada Starostwo 

Powiatowe, tam linii PKS z tego, co się orientuje nie ma.  

Pani Bożena Rodź – Chodzi o osoby, które nie maja jak dojechać do pracy.  

Pan Waldemar Cyran - Trzeba sobie odpowiedzieć na pytanie. My możemy się starać wspierać 

inicjatywę mieszkańców. Jeżeli Darbus miał taką linie to rezygnuje z jakiegoś powodu. Za mało 

prawdopodobnie było osób, które jeżdżą.  

Pan Ryszard Decyk – Ten sam problem jest z linia Małkinia przez Prostyń w kierunku Broku. Firma 

Stalko, rano miała cztery autobusy, potem trzy, teraz został tylko jeden. To jest prawo rynku i z racji 

tego, że pasażerów jest mało firmy tną koszty.  

Pani Małgorzata Zyśk – Jestem bezpośrednio po rozmowie z Panią Renatą Denis. Będą się starali                    

o dofinansowanie. Pani Denis powiedziała, że linia jest totalnie nierentowna. Oni miesięcznie 

dokładają 2 500 zł., do 3 000 zł., to jest pół pensji pracownika. Autobusy często jeżdżą na pusto, to są 

pojedyncze osoby. Na chwile obecną definitywnie od 1 lipca zamykają linie. Będą starali się                          

o dofinansowanie, jeżeli takowe będzie możliwe do uzyskania. Jeżeli dofinansowania nie będzie to 

autobusu nie będzie. Jest to prywatna firma i trudno kogoś zmusić. Rada Powiatu Węgrowskiego 

dokłada środki finansowe do przewozów autokarowych PKSu. Może gdyby złożył zapotrzebowanie 

na tą linię może Starostwo rozpatrzy to pozytywnie.  Jest chyba 11 tras, na które Starostwo dostało 

dofinansowanie z rządowego fundusz rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. Nie mogłam się dziś dodzwonić do nikogo ze Starostwa, żeby zapoznać się na ile jest 

możliwe żeby wystąpić z wnioskiem. Pani Denis powiedziała, że paliwo jest drogie, koszty                            

są podnoszone a przewozy są często puste. 

Pani Monika Kędzierska – Jeżeli chodzi o Darbusa, mieszkańcy chcą aby zachowana była jedna linia 

np. około 4 rano gdzie zabiera ludzi do pracy do Warszawy a później ta powrotna około 21. 

Najbardziej zależy nam na tej jednej linii. Mam podpisy osób, które jeżdżą tymi autobusami                                

z Orzełka, Kołodziąża i Sokółki. Napisałam podanie w tej sprawie.    

Pani Małgorzata Zyśk – Pani Moniko, myślę że kierowcy z danego kursu mają zestawienie ile osób 

jechało. Jeżeli tych osób jechałoby tyle, że byłoby to rentowne nie zabieraliby kursu. Na odcinku 

Sadowne – Orzełek robią miesięcznie 2700 km. 



 

 

Pan Marcin Gręda - Pani Sołtys ma przygotowane podanie, my jesteśmy w stanie się pod nim 

podpisać i możemy tylko prosić, na nic innego nie mamy wpływu. Jeśli nie dostaną dofinansowania                 

z prostego rachunku wychodzi, że to jest nie opłacalne.  

Pan Tomasz Szymanik – Na chwilę obecną myślę, że na tym etapie musimy zakończyć dyskusję. 

Pan Tomasz Szymanik – Jest Pan Kierownik. Rozmawialiśmy wcześniej z Panem Kierownikiem i 

dobrze by było jakby udzielił Pan kilku informacji odnośnie stawek za wodę, bo wiemy, że jakieś 

działania zostały poczynione.  

Pan Janusz Chaber – W związku z sytuacją na rynku, stawka za energię wzrosła trzy krotnie. Jest to 

znaczny koszt w kosztach zakładu, dlatego postanowiliśmy zweryfikować taryfę na wodę.                          

W zeszłym roku został złożony wniosek i zatwierdzony przez Wody Polskie na najbliższe 3 lata.                   

W związku ze zmianą rynkową postanowiliśmy wystąpić do Wód Polskich o skrócenie tamtej taryfy i 

wprowadzenie nowej. Taki wniosek został złożony 2 czerwca i teraz czekamy na rozpatrzenie. 

Szacujemy, że wzrost za wodę będzie około 30%. Kiedy wejdzie to w życie, trudno nam powiedzieć. 

Głównie są to koszty energii, paliwa i wzrostu minimalnej krajowej.  Ograniczamy koszty do 

minimum.  

Pan Andrzej Kopacz – Chciałbym spytać o przejazd kolejowy w Zieleńcu? 

Pan Waldemar Cyran – Wszelkie informacje, jakie posiadałem przekazywałem. Do tej pory pomiędzy 

Gminą Sadowne, mieszkańcami i PKP była dość żywa dyskusja, niestety teraz ze strony PKP ta 

debata zanikła. Nie jednokrotnie dzwoniłem do Pana Kierownika, pisaliśmy pisma.  

 Pan Andrzej Kopacz – Praktycznie od roku nic się nie dzieje, nie ma podjętej ani jednej decyzji.  Tak 

jak jest problem z autobusem tak dla nas jest problem z przejazdem. Jeszcze prośba do Pana 

Kierownika z Gospodarki Komunalnej, jeżeli są robione przebicia, przeprowadza się wodę z jednej 

strony na drugą. Nie robi tego tylko ZGK w Sadownem, ale firmy zewnętrzne one robią przebicie pod 

asfaltem i u nas w 3 miejscach jest zapadnięty asfalt. Ktoś z ZGK to nadzoruje, może niech trochę 

dalej od asfaltu się przebijają, niech na to zwrócą uwagę.  

Pani Małgorzata Zyśk – Jeśli mogę, w innej kwestii. Krótko na temat inwestycji powiatowych 

drogowych, prowadzonych na terenie gminy Sadowne. Rozpoczęły się prace na ul. Wiejskiej. 

Planowany termin zakończenia inwestycji to sierpień przyszłego roku, ale wykonawca deklaruje, że 

drogę tą zrobi to końca roku. Jeśli chodzi o drogę w Morzyczynie, do końca maja Powiat mógł złożyć 

wniosek do PROW o uzyskanie środków finansowych na realizacje tej drogi. Zrezygnowali ze 

względu na to, że tam jest niższe dofinansowanie i planują złożyć wniosek do Polskiego Ładu.                                                                                                

Z PROWu mogą otrzymać maksymalnie 5 000 000 zł., z czego już część została wykorzystana            

i zostało 4 000 000 zł. Kosztorys z ubiegłego roku opiewał na kwotę 6 700 000 zł., na wykonanie tej 

drogi, więc trzeba by było dołożyć około 20%, inwestycja kosztowała by 8 000 000 zł. Urząd 

Marszałkowski dałby około 4 000 000 zł. Więc 4 000 000 zł., by było do zapłacenia na gminę                            

i powiat. W związku z powyższym otrzymałam taka deklaracje, że planują złożyć wniosek do 

Polskiego Ładu gdzie jest dofinansowanie 95%. Oddali ten kosztorys inwestorski do zaktualizowania. 

Wnioski będą składane w połowie sierpnia. Jeżeli będzie to robione tańszą technologią będzie cały 

odcinek, jeśli droższa pół. 

Pan Tomasz Szymanik – Co to znaczy tańsza i droższa technologia?    

Pani Małgorzata Zyśk – Do końca nie zostałam poinformowana jak to ma być robione. Jeszcze mam 

prośbę, jeśli będą leżały jakieś krzaki to proszę wykonać telefon do mnie.  

Pani Daniela Ogonowska – Droga od Złotek do Orzełka, ja naliczyłam 30 dziur.  

Pani Małgorzata Zyśk – Dziś informację uzyskałam, więc zadzwonię. 



 

 

Pan Marek Gajewski - Mam pytanie do Pani Radnej. Robi się ulica Wiejska, łącznik do Wilczogąb 

jest odłączony od tego. Czy mówi się coś w powiecie o drugim etapie? 

Pani Małgorzata Zyśk – Informacja od Zarządu jest taka, jest rozpoczętych dużo inwestycji, więc 

muszą je pokończyć by zacząć realizować kolejne. Sytuacja jest dość trudna, inwestycje podrożały. 

Pan Tomasz Szymanik – Czyli nie ma żadnej decyzji co do łącznika. 

Pan Marek Gajewski – Pytanie do Pana Wójta, czy Generalna Dyrekcja Dróg planuje coś robić? 

Pan Waldemar Cyran – Czekamy na akceptację projektu, wstępnie wiem, że nie zgadzają się ze swoją 

koncepcją. To wszystko się w czasie przeciągnie.  

Pani Irena Dębkowska –Panie Wójcie a czy wiadomo na czym polegają te zmiany? 

Pan Waldemar Cyran - Przede wszystkim ścieżka rowerowa, zmiana technologii, przedtem była 

kostka teraz asfalt, zmiana przebiegu tej ścieżki, zmiana wjazdów. To są zmiany znaczne.  

Pani Małgorzata Zyśk – Kto będzie płacił za te zmiany? 

Pan Marcin Gręda – Na razie projektant w ramach tych pieniędzy, które my zapłaciliśmy. 

Pan Marek Gajewski – Może my za mało jak mieszkańcy się dopominamy. Droga 50 to najdłuższa 

droga krajowa, najsłabsza jest na odcinku gminy Sadowne.  

Pan Waldemar Cyran – Nie mamy aż takiego przełożenia. W tą sprawę zaangażowana jest Pani 

Senator, i Pan jeździł i Pan Starosta niejednokrotnie jeździł do Warszawy. Rozmawiamy z Odziałem 

w Ostrowi Mazowieckiej. To jest kwestia bardziej po stronie Generalnej Dyrekcji niż naszej. Sami 

finalizujemy projekt. Wyszliśmy z inicjatywą, wykładamy środki nie do naszego działania.                      

Szanowni Państwo, jeśli mogę zmienić temat. Jest konserwacja dróg żwirowych, więc proszę sołtysów 

i radnych o dopilnowanie jakościowe i ilościowe. Jeżeli będą jakieś problemy proszę się zwracać                   

do wykonawcy, jest to Emil Filipiak. Druga rzecz to przywrócenie Posterunku Policji w Sadownem. 

Posterunek byłby oczywiście i dla gminy Stoczek. Do tej pory były ograniczenia etatowe, w tej chwili 

mamy szanse pozyskać na gminę Sadowne 8-9 etatów policjantów. Z naszej strony jest potrzebny 

lokal. Pierwszym lokalem, jaki nam się nasuwa jest budynek po byłym przedszkolu. Przedszkole, 

które tu funkcjonowało jest przeniesione. Dziś ogłosiliśmy przetarg na nowe przedszkole. Chciałbym 

poznać Wasza opinię. Jeżeli będzie potrzeba zaproszę Komendanta Powiatowego Policji, musimy 

poznać warunki współpracy. Na chwilę obecną mamy przygotowany list intencyjny do Ministerstwa              

z wyrażeniem chęci współpracy. Chciałbym poznać Państwa zdanie. 

Pan Tomasz Szymanik – Wspomniał Pan, że byłby to posterunek dla Sadownego i Stoczka? 

Pan Waldemar Cyran – W tej chwili obecnej Łochów jest posterunkiem policji dla Sadownego, 

Stoczka i Łochowa. Były rozważane dwie lokalizacje albo Stoczek albo Sadowne. Z analizy potrzeb 

wszystko wskazuję na Sadowne.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy mieliśmy jakiś plan, co do tego budynku? Czekają nas inwestycje a tak 

zablokujemy. Co do samego posterunku, myślę, że jest to celowe, bo to jest podniesienie 

bezpieczeństwa.  

Pan Waldemar Cyran – W momencie, kiedy była reorganizacja policji, posterunki lokalne były 

likwidowane, ja byłem przeciwny, żeby posterunki wracały. Z tego względu, że jeśli miałby to być 

posterunek 3 etatowy od 8 do 16 to nie wiele nam daje. Dziś, jeśli się mówi o 8, 9 policjantach, to jest 

to standard, którego byśmy oczekiwali.  

Pani Irena Dębkowska – Jaka jest procedura uruchomiania takiego ośrodka? 



 

 

Pan Waldemar Cyran – Występujemy z deklaracją, chęcią, że jesteśmy gotowi wesprzeć inicjatywę, 

bazą kadrową. Głównie chodzi o lokal. Jesteśmy po wewnętrznych rozmowach i pozytywnie do tego 

pomysłu nastawieni. Mamy przygotowany list intencyjny ale bez konsultacji z Państwem go nie 

wysyłamy.  

Pan Zbigniew Kłusek – Dobrze by było żeby Komendant się tu pojawił i przedstawił jak to fizycznie 

będzie wyglądać. 

Pan Waldemar Cyran – Zrobiłem rozeznanie i taki posterunek funkcjonuje w gminie Korytnica. 

Rozmawiałam z Wójtem i nie ponoszą żadnych eksploatacyjnych kosztów. Rozmawiałem                              

z Komendantem, że do dostosowania budynku do potrzeb nie dołożymy się. Sam Komendant nie jest 

wstanie dziś odpowiedzieć, kto ze strony Ministerstwa miał by wnosić ten wkład. Jestem przeciwny 

żebyśmy wykładali środki własne finansowe na remont dostosowania budynku czy dalszego 

utrzymania. 

Pan Zbigniew Kłósek – Musimy się zastanowić czy nie będziemy musieli sprzedać tego budynku żeby 

dołożyć do budowy przedszkola.  

Pan Waldemar Cyran – Ja bym proponował wysłać ten list bez wskazywania konkretnej lokalizacji. 

Zobaczymy, jaka będzie propozycja i wtedy będziemy podejmować decyzję. Na pewno nie jesteśmy 

przeciwni. Policja jest potrzebna na terenie gminy Sadowne tak jak w każdym innym miejscu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Do punktu ósmego porządku obrad: 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

Do punktu dziewiątego porządku obrad: 

Pan Tomasz Szymanik – Zamykam XLI Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na dzień dzisiejszy. 

Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                                            Tomasz Szymanik 

 


